
Ik ben absoluut tegen de aanleg van 5G. Er zijn voldoende wetenschappelijke bewijzen dat 
5G desastreuze gevolgen heeft op onze gezondheid en leefklimaat.
Tot nu toe heeft de regering/overheid/politiek mij niet wetenschappelijk onderbouwd kunnen 
bewijzen dat er geen gevaar is. De reden van de aanleg van 5G zou nog sneller internet zijn en 
o.a. zelfrijdende auto’s. Geen enkel burger heeft hierom gevraagd. Waar wij wel om vragen: 
onder andere betere zorg, ons grondwettelijk recht op keuzevrijheid van geneeswijzen, verbod 
op antibioticagebruik en pesticiden in landbouw en veeteelt, afschaffing marktwerking in de 
zorg wordt niet gehonoreerd.
Wat is het werkelijke belang van 5G?


